
P L A N I N S K I V E S T N I K 

Pogled na dvorano, v kateri je 
zasedala letošnja skupščina: 
njega dni bi bila ravno prav 
velika za vse delegate, letos je 
bila prevelika. 
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obiskovalcem, ker to ni mogoče, saj se je treba v naj
večji meri zavedati nevarnosti, ki grozijo nepoznavalcu. 
Iz gora je treba, kot piše v Vodilih, izganjati vse oblike 
onesnaževanja, tudi elektronskega, in podpirati pred
vsem kompletna planinska društva. 
K razpravi se je oglasilo 16 razpravljalcev, ki so pove
dali, da so Vodila vizija razvoja Planinske zveze Slo
venije, ki jih bodo še dopolnjevali, da naj bi imela večja 
in močnejša društva še več glasov pri odločanju, kot jih 
predvidevajo Vodila, da naj bi okrepili upravni odbor 
PZS, ki naj bi bil odslej tripartitni, da naj bi bili tudi vsi 
predsedniki meddruštvenih odborov člani upravnega 
odbora PZS, da naj ne bi odpirali novih planinskih poti, 
ampak primerno vzdrževali zgodovinsko utemeljena 
pota, da bo treba nekatere poti predati turističnim orga
nizacijam, s čimer pa planinci nič ne izgubimo, da je 
treba izposlovati, naj bodo lastniki planinskih poti 
oproščeni plačila davka na katastrski dohodek za tisti 
del zemlje, preko katere poteka pot, da naj PZS pri
pravi pravilnik o uporabi Knafelčeve markacije (o tem je 
razpravljal načelnik Komisije za pota pri PZS Tone 
Tomše), da je treba na eni strani povečati kakovost 
članstva in na drugi zvedeti, kaj obiskovalci gora želijo 
predvsem v planinskih kočah in jim to tudi nuditi (kar je 
povedal podpredsednik PZS in predsednik PD Kranj 
Franc Ekar, ki je poleg tega predlagal, naj bi bil Planin
ski vestnik na voljo tudi v kioskih, ni pa povedal, da nanj 
niso naročeni niti vsi najvišji funkcionarji PZS) in da naj 
bi pri državi izposlovali višji status planinskih koč, ki naj 
bi ne bile v isti kategoriji kot bifeji ob nogometnem 
igrišču (kot se je slikovito izrazil Hinko Uršič iz PD Bo-
hor v Senovem, ki je poleg tega predlagal, naj bi bili 
člani PZS deležni še drugačnih popustov in ne le pri 
prenočevanju v planinskih kočah, pri najetju gorskega 
vodnika, na primer). 

ZARADI NESKLEPČNOSTI PREKINJENO DELO 

Predsednik Brvar je ob tem seznanil delegate, da je 
PZS poslala davčni upravi vlogo, naj planinska društva 
oprosti plačila davka na dodano vrednost, in da bodo 
verjetno tudi v drugih slovenskih alpskih dolinah ukre

pali enako kot v Tamarju: do primerne jutranje ure, ko 
se planinci odpravljajo na svoje poti, bodo doline odpr
te za motorni promet, za kasnejše turiste in udeležence 
na piknikih pa bodo pobirali parkirnino. 
Ko naj bi delegati ob 14.55 odločali o tej točki dnevne
ga reda, je bilo ugotovljeno, da je prisotnih le še 73 (in 
po naslednjem štetju 75) zastopnikov planinskih 
društev, premalo, da bi bile odločitve lahko veljavne. 
Potem ko se je tajnik PZS Janko Pribošič vrnil izpred 
dvorane in poročal, da tam ni nobenega delegata več, 
je podpredsednik PZS Peršolja predlagal, naj 
skupščina delo prekine in naj se sestane znova. Ker 
skupščina ta dan ni mogla sprejeti nobenega sklepa 
več, pa tudi korespondenčno ni mogoče voditi njenega 
dela, so se preostali delegati ob treh popoldne razšli v 
vroče sončno popoldne. 

Veliki Rogatec 

VERA PIPAL 

Truden se je zleknil 
med Lenart in Lučnico 
Veliki Rogatec, 
Lepenatkin bratec. 

Da menih je mrtvi, 
nam legenda pravi -
Veliki Rogatec, 
Lepenatkin bratec. 

Gleda na Menino, 
Veliko planino. 
Mogočen je Rogatec, 
Lepenatkin bratec! 

Peca - kot na dlani, 
Grintovec ob strani, 
na zahodu Kotno 
mlado jutro drami. 
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